
Grundeierforeningen itunkevænget 7a

Generalforsamling lørdag den 31. august 2019 kl. lt.00 pa det grønne fællesareal.

Deltagere: 25 deltageretra 17 parceller at 43-

Dagsorden: pld. 1 - Valg af dirigent

Pkt. 2 - Beretning fra bestYrelsen

pkt. 3 - Fremlæggelse af det reviderede regnskab

pkt. 4 - Forslag fra bestyrelsen, herunder fastsæftelse af kontingent

pkt. 5 - Forslag fra medlemmeme

Pkt. 6 - Valg til bestYrelsen

pkt. 7 - Valg af suPPleanter

pkt. 8 - Valg af revisor og revisorsuppleant

Pkt. g - Eventuelt

- Formanden Ka(ia Hvid Hinna bød velkommen tilde fremmødte.

ad pl«t ,| -Valg af dirioent

Bes§relsen foreslog Lars Halberg (MV 49), som blev valgt' 
stemmelse med

Dirigenten konstateieoe, at geneialforsamlingen var lovligt indkaldt og at dagsordenen er i overenst

vedtægterne.

ad pkt. 2 - Beretnino fra bestvrelsen

Formanden, Ka(ia Hvid Hinna aflagde beretning om foreningens aktiviteter i perioden 2018-19:

Der har været affroldt 5 bestyrelsesmøder.

M har budt rrclkommen tilAbdallah Bicfrtaoui fia Munkevænget nr. 5.

M har i år ikke haft fliseudskiftningen på veiene, fordi vi sidste år vurderede, at alle de flise der trængte til at blive

skifret var skiftet. M har derimd iepaieret ite tøse og flækkede fliser ud for nr. 2 og 16.

. ,Da der nu er lidt pause iflise udskifuringen, har bestyretsen foreslået, at sætG kontingentet pr. år ned fia kr. 2.000

-åaigt tit knl.Goo årligt.

Da der kan forventes udgifter til reparation af asfaltområdeme, vil en del af kontingentet fortsat blive overført til

Vejkontoen

M har i år også været i dialog med Holbæk Kommune vedr. vedligehol^d af de.beplantedeamråder, der støder op til

paræltemeiulvgo og Mvts,i3, med henblik på at få fældet eller beskåret de høje træer. Desvæne uden succes.

Der blev aftroldt efterårsrengøring i oktober på fællesområdeme og tak lil Susanne og Michael i nr 26 for at stå for

pølser og vand.

lgen havde vi et stort feryrmøde. Rart at se, at der er mange der hjælper.

M holder vanen tro efterårsrengøring. I år bliver det søndag den 27 Oktober kl- 10.

Vi havde jubilæumsfest den 22 September med stor $rcoes. Stor tak til anangøreme: Hanne fra nr. 34' Morten fra

nr.'10, og Stina tra nr. 4.

Derudover også en stor tak til Torben fta nr. 12 som holdt en trale og til lnge med hiælp til en masse af det praktiske'

Husk vores hjemmeside: Munkeyænget.dk, hvor man b!.a. kan se referaEr, vedægter qglidt om fiisforien'
pti; Jespei tuU"i. ril, dår er wedmaster, hvis man har noget man geme vil tægge på hiemmesiden.

Jeg vil gerne a6lutte med at sige tak til Frede, som er vores ansvarlige havemand, til Nbls fur hiælp med

, pavittonefne og tilTorben for årtiers revisionsarbqide.

Beretningen blev godkendt.



ad pkt 3 - Fremlæqgetqe af det reviderede regn§kab 71

Det reviderede regnskab for perioden 1. juni 2018 til 31. maj 2019 blev gennemgået af lnge Møller.

Arets resultat er på + kr. 9.346,?5 og egenkapitalen pr. 31. maj 2019 er i att på + kr 70.932,55,

fordelt på Driftskonto kr. 33.468,95 og Vejkonto kr. 37'463,60

Regnskabet gav ikke anledning tilspørgsmål og blev godkendt.

act pkt. 4 - Forclag fra bestvrelsen. herunder festlæggelse af kontingent

Bestyrelsen foreslog kontingent på kr. 1.600, som fordeles med kr. 800 tildrtftskontoen og kr. 800 tilvejkontoen-

Forslaget blev vedtaget.

ad.pkt. 5 - Forslagfra medlemnerne

Bes§relsen har ikke modtagel forslag fra medlemskredsen.

ad pkt. § * valg til begWrelsen

På valg var:

fUV 32 (modtager genvalg)

MV 41 (rnodtager ikke genvalg)
Kasserer lnge illøller
Næstformand Lis Holm

Bestyrelsen forslog, at suppleanten, Abdallah Bichtaoui, Munkevænget 5 vælges til bestyrelsen

lnge Møller blev genvalgt og Abdallah Bichtaoui blev nyralgt til bestyrelsen

ad pl<t.7 - valg til supplganter til bestvrelsen

Bestyrelsen foreslog Charlotte Nexø Aagaard, Munkevænget 3, som blev va§t-

ad pK,8 --v.atq af rgvisor oq levisot§uppleant

RevisorTorben Pedersen MV 12 genvalgt

Revisolsuppleant Lise Jensen MV 15 genvalgt.

adPkt.g-eventuelt

pkt. g,i: Der blev fra deltagerkredsen givet udtryk for, at fællesarealerne holdes i pæn stand'

pkt. g,2: Torben Pedercen, MV12, gjorde opmærksom på, at der køres for stærkt i området.

Det henstilles derfor til områdets beboere og deres gæster, at fartgrænseme ikke overskrides:

\/ 30 kmft på $tamvejen og rS kmn på stikvelene

Abdallah Bichtaouioplyste, at bes§relsen undersøger muligheden for at lave hastighedsdæmpende

bump på Stamvejen, da problemet her er stoit, når der afleveres og hentes børn i børnehaven.

plrt. g,3: Der er er sat 2 skilte op ved indkørslen til Munkevænget med teksten ."Bømehave". hvilket flere

deltagere fandt skæmmende og unødvendigt-
Bestyrelsen oplyste, at den ikke er blevet rådførteller adviseret om opsætningen af disse skilte.

Pkt.9,4: Bestyrelsen bydervelkommen tilnye beboere i Munkevænget:

Munkevænget 6:
Munkevænget 11:

Munkevænget 28:
Munkevænget 29:

Lise-Lotte Tilsted og Brian Hemmingsen {01.1?.2018}
tvlaria og Mikel Fraulund (01.10.2019)

Riisgaard Clemmen$en (01 .05.2019)

Marianne og Sylvester Brøker Bak {01 .12.2019}

Pkt. 9,§:

Bestyrelsen takker Lis Dolores Hdm MV41 for indsatsen i bestyrelsen i flere perioder.-

Dirigenten, Lars Halberg, sluttede mødet og gav ordet til formand Katia Hvid Hinna, der sluttede

generalforsamlingen og takkde for frcmmødet'

Lars Halberg {MV 4g}, Vagn Dahlgaard (MV 17} referent


